
 

 
 

 

Fleminggatan 4 

Box 8311 

104 20 Stockholm 

www.stockholm.se/exploateringskontoret 

 

Exploateringsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2013-03-13, § 6 

 

   
 

 Tid Torsdagen den 13 mars 2014, kl 16.00 – 16.10 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 24 mars 2014 

  

 

Joakim Larsson Maria Östberg Svanelind 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M), ordföranden  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Theréz Randquist (M)  

Per Hallberg (M)  

Daniel Forslund (FP)   

Lars Arell (S)  

Maria Nygård (S)  

Åke Askensten (MP)   

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Therese Carlborg (M) för Lars Svärd (M) 

Gustav Johansson (M) för Karl Malmqvist (C) §§ 1-6, 8-22 

Eva Ångström (M) för Karl Malmqvist (C) § 7 

Elin Olsson (MP) för Anna Bäcklund (MP) 

 
Ersättare:    

Eva Ångström (M) §§ 1-6, 8-22  

Maria Hagbom (M)  

Patrik Silverudd (FP)  

Inga Osbjer (FP) §§ 1-6, 8-22   

Kenneth Nilsson (S)  

Håkan Olander (S)    

 
Tjänstemän: 

 Tf. förvaltningschefen Gunnar Jensen, Marita Anheim, Ann-Charlotte 

Bergqvist, Mårten Frumerie, Kristofer Stjernqvist samt 

borgarrådssekreteraren Fredrik Sundqvist. 

 

 

 

 

 

 



 

 Exploateringsnämnden  
 

 Sida 2 (2) 

 

  

 

 

 
 

 

Fleminggatan 4 

Box 8311 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/exploateringskontoret 

 § 6 
Anmälan av ekonomisk uppföljning februari 2014 (A) 
Dnr E2014-00300 
 
Beslut 

Exploateringsnämnden godkänner anmälan. 

 
Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 19 februari 2014. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Åke Askensten m.fl. (MP) enligt 

följande:  

 

Kontoret skriver att bedömningen är att markförsäljningar i 

samband med exploatering kommer att uppgå till 1.000-1.500 

mnkr. Vid exploatering är det viktigt att ha en bra blandning 

mellan olika upplåtelseformer. Det kan vara motiverat med ett 

lägre intäktsmål om det medför att det kan byggas fler 

hyresrätter och studentbostäder. 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Kristofer Stjernqvist 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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